

Tab 1

Bulletin Parc

Le 22 juil

Abbé / Father Gregory Kossi Djiba

431-337-6700

402 Main St, Saint-Adolphe, MB

Office: 204-883-2658

Courriel/Email: stadolphe@hotmail.ca

Conseil paroissial des finances/Parish Finan

Président/Chair: David Boisjoli

Trésorier/Treasurer: James Bartlett

Secrétaire/Secretary: Ann Blonski



Parish Bulletin

gust 4, 2025

seil Pastoral Paroissial (CPP)

ident/Chair : Christine Natividad 204-881-8366

président/Co-chair: Josh Bartlett 431-996-1420

res du bureau/Office hours

di 8h30 à 16h00/Tuesday 8:30 to 4:00

li 8h30 à 16h00/Thursday 8:30 to 4:00

rdinateur du catechism/Catechism Coordinator:

Robyn Verrier (204) 381-3933

Annonces/Announcement

Catechism Registration: August & , 2025, Robyn will be in the St Therese Hall from 1030 am to 11 am for registration for Catechism 2025/2026 year. The cost of registration is \$25.00 per child. If you have any questions, please contact Robyn at (204)381-3933 or email . First catechism class will begin Sunday September @ 10am

***RAPPEL* Pèlerinage diocésain à Saint-Malo – le 17 août 2025 Jubilation !** Tous sont invités au pèlerinage diocésain à la Grotte de Notre-Dame-de-Lourdes à Saint-Malo, le 17 août. Cette célébration mariale spéciale sera une occasion de louange, de guérison et de joie. D'autant plus que nous sommes en plein année Jubilaire et que la Grotte est un sanctuaire officiel du Jubilé 2025. Une messe en français sera célébrée à 9 heures. La messe en anglais sera célébrée à 11 heures. Avant chacune des messes, vous pourrez vous confesser. Après chacune des messes, il sera possible d'acheter de la nourriture d'un vendeur qui sera sur les lieux. À 14 h, nous vous invitons à des prières de guérison, à l'adoration du Saint-Sacrement, au chapelet et à des chants de louange. Venez en famille ! Amenez vos grands-parents et vos aînés ! En voiture, ou préférablement en fourgonnette et encore mieux en autobus paroissial, pour éviter d'encourager le terrain de stationnement. Parlez-en à vos amis ! Apportez vos chaises de pique-nique ! En cas de pluie, les célébrations auront lieu à l'église de Saint-Malo. Visitez notre page Web portant sur la Grotte de Notre-Dame-de-Lourdes à Saint

***REMINDER* Come and Embrace Our Lady's Hope! Diocesan Pilgrimage in St. Malo – August 17, 2025 Jubilation!** Everyone is invited to the diocesan pilgrimage to the Grotto of Notre-Dame-de-Lourdes in Saint-Malo on August 17. This special Marian celebration will be an opportunity for praise, healing and joy. All the more so as we are in the middle of a Jubilee year and the Grotto is an official shrine of the Jubilee 2025. Mass in French will be celebrated at 9am. Mass in English will be celebrated at 11am. There will be an opportunity for confession before each Mass. After each Mass, you will be able to buy food from a vendor on site. At 2 p.m., we invite you to prayers of healing, adoration of the Blessed Sacrament, the rosary and songs of praise. Bring the whole family! Bring your grandparents and elders! By car, or preferably by van, and even better by parish bus, to avoid overcrowding the car park. Tell your friends! Bring your own picnic chairs! In case of rain, the celebrations will be held at the church in Saint-Malo.

Coin Conseil Pastoral Paroissial (CPP)

Prochaine réunion du CCP: mercredi 20 août 2025 à 19h00 St Therese Hall. Le comité pastoral de la paroisse est à la recherche de ministres de l'eucharistie. De plus, si des enfants qui ont reçu leur première communion sont intéressés à devenir servants d'autel, nous aimerions qu'ils se joignent à l'équipe. Aucune expérience préalable n'est requise, car tous les volontaires seront formés !

Si vous êtes intéressés par l'un ou l'autre de ces postes, veuillez contacter Jackie Muys ou le Père Gregory.

Parish Pastoral Council (PPC) Corner

Next Meeting of the PPC: Wednesday August 20th, 2025 at 7pm - St Therese Hall. The Parish Pastoral Committee is looking for Eucharist ministers. Also if any kids who have received their First communion are interested in becoming an Altar server we would love to have you join the team. No prior experience is required, as all volunteers will be trained!

If you are interested in either of these please contact Jackie Muys or Father Gregory.

Conseil financier de la paroisse St Adolphe/St Adolphe Finance Council (PFC)

Le conseil financier de la paroisse Saint-Adolphe prévoit d'organiser une vente aux enchères en ligne afin de collecter des fonds entre le 10 et le 18 octobre 2025.

St. Adolphe Parish Finance Council is planning an Online Auction Fundraiser to be held between October 10th and 18th, 2025.

Here are links:

English: https://docs.google.com/document/d/1X6t8A98I7Wnp0cgDo1frMi9C4RikryqZKT9oe_alEf0/edit?usp=drive_link

French: https://docs.google.com/document/d/1TIRBUslO3gYsal28qABvaUptteZ26hzUIVZve2KJO_E/edit?usp=drive_link

Donation Request letter (only in English needed): https://docs.google.com/document/d/1k0Wzin2zbsAbwgS14wKTS32NfL_-LT8eajwDewI4G3Q/edit?usp=sharing

le 22 juillet - 4 août/July 22 - August 4, 2025				
Mer/Wed	juil 23 July	9h00/9:00 am	✝ René Sylvestre	Lucille Berriault
Ven/Fri	juil 25 July	9h00/9:00 am	✝Armand Legault	Donalda Morin & Family
Ven/Fri	juil 25 July	ADORATION 9h30 à midi/9:30 to noon/CONFESSION on request		
Sam/Sat	juil 26 July	19h00 (Fr)	POUR LE PEUPLE	
Dim/Sun	Juil 27 July	11:15 am (Eng)	FOR THE PEOPLE	
Mer/Wed	juil 30 July	9h00/9:00 am	✝Llyod Blanchette	Claudette Blanchette
Ven/Fri	aout 1 Aug	9h00/9:00 am	✝ Gisele Tognet	Alice Gagnon
Ven/Fri	aout 1 Aug	ADORATION 9h30 à midi/ 9:30 to noon/CONFESSION on request		
Sam/Sat	aout 2 Aug	19h00 (Fr)	✝Marc Soucy	Jackie Lagassé
Dim/Sun	aout 3 Aug	11:15 am (Eng)	✝Armand Legault	Alice

Prière de la Paroisse Saint-Adolphe

Dieu tout-puissant et éternel, au nom puissant de Ton Fils, notre Seigneur Jésus-Christ, nous Te demandons humblement d’envoyer Ton Saint-Esprit pour nous guider. Remplis nos coeurs d’humilité, afin que nous cherchions uniquement Ta volonté dans tout ce que nous faisons pour le bien de notre paroisse et en Ton service. Unis-nous toujours dans l’amour, la foi, l’espérance et l’obéissance, et garde notre chère paroisse ferme en ta présence. Fais de nous des instruments vivants et actifs de Ta Parole et des reflets véritables Tes vertus. Fortifie-nous par Ta grâce, et guide notre prêtre, nos responsables et les ministères de l’Église Alors que nous travaillons à accomplir les projets que Tu as établis pour nous. Sois toujours avec nous, Seigneur Dieu. Par l’intercession de la Sainte Vierge Marie et de Saint Adolphe, nous confions notre Paresse à Tes soins divins.

Amen



St.Adolphe Prayer

Almighty and ever-lasting God, in the mighty name of Your Son, our Lord Jesus Christ, we humbly ask You to send forth Your Holy Spirit to guide us. Fill our hearts with humility, that we may seek only Your will in all we do for the good of our Parish and in service to You. Unite us always in love, faith, hope, and obedience, and keep our beloved Parish steadfast in Your presence. May we become living and active instruments of Your Word and true reflection of Your virtues. Strengthen us with Your grace, and guide our Priest, leaders and church ministries as we work to fulfill the plans You have set for us. Be with us always, Lord God. Through the intercession of the Blessed Virgin Mary and St.Adolphe, we entrust our Parish to your Divine care. Amen

PART À DIEU 26 & 27 JUILLET/OFFERINGS JULY 26 & 27: \$,
CIMETIÈRE/CEMETERY: \$
PART À DIEU 2 & 3 AOÛT/OFFERINGS AUGUST 2 & 3: \$,
CIMETIÈRE/CEMETERY: \$
DÉPÔTS DIRECTS JUILLET/JULY DIRECT DEPOSIT: \$,
FOND DE RÉPARATION/REPAIR FUND: \$